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Mondelinge vragen inloophuis De Bres

Namens een bijna voltallige raad zijn onlangs schriftelijke vragen gesteld over de toekomst van 
inloophuis De Bres. Door het stoppen van een subsidie is de kans op snelle sluiting aanwezig. Dat 
terwijl het belang van laagdrempelige inloopvoorzieningen de afgelopen tijd juist aan waarde heeft 
gewonnen. Deze vraag deed zich ook al voor in 2018, de toen gekozen oplossing is echter niet 
structureel, wij zoeken wel naar een permanente oplossing. 

Het is ons bekend dat het college met De Bres in gesprek is en ook dat er wordt gekeken naar een 
oplossing. Maar vanwege de snelheid waarmee het mogelijk einde van De Bres nadert, achten wij 
het niet verstandig om te wachten op de beantwoording van de gestelde schriftelijke vragen. Daarom 
stellen we een deel van die vragen vanavond in de openbaarheid

1. Kan het college inzicht geven in de stand van zaken die uit de gesprekken met De Bres is 
voortgekomen?

2. Kan het college aangeven of een structurele oplossing voor De Bres in beeld is? 

3. Kan het college toezeggen dat er duidelijkheid wordt gegeven vóórdat De Bres zich 
genoodzaakt voelt om onomkeerbare besluiten te nemen met stopzetting als gevolg? 

a. En in het geval van langer benodigde tijd aangeven of een overbruggingskrediet kan 
worden ingezet?

Deze vragen worden gezamenlijk gesteld door: 

D66, Mark Oldengarm / Marco van Driel
ChristenUnie, Wietse de Boer
Swollwacht, Sylvia Bruggenkamp
PvdA, Selma Hoekstra
CDA, Leo Elfers / Laura van der Giessen
SP, Bert Sluijer


